前  言
 经中华人民共和国科学技术部科外审字2012（0214）号文批准，第十六届中国国际照相机械影像器材与技术博览会（2013 CHINA P&E）定于2013年4月19日至4月22日在北京国家会议中心举办。本届博览会由中国机械工业联合会、中国文化办公设备制造行业协会、中国摄影家协会联合举办，中国文化办公设备制造行业协会、中国摄影家协会共同承办。
十五年铸就品牌
见证P&E辉煌
   中国国际照相机械影像器材与技术博览会（CHINA P&E）创办以来，在各级政府的支持下，国内外参展商和广大用户和摄影爱好者、各经销商和各主承办方共同努力下，已经成功的举办了十五届。知名度、信誉度、影响力不断提升，CHINA P&E已成为影像业注目的亚洲盛会。在全球经济危机余波尚未消失，中国经济稳中求进之时，第十六届P&E盛会的召开，必将为行业持续发展，产品市场开拓，起到推动作用。
共同联手拓内涵 
尽享影像新时代 
  CHINA P&E一直遵循强强联合的宗旨，中国机械工业联合会、中国文化办公设备制造行业协会、中国摄影家协会紧密联手，集制造业、用户业及新闻媒体，携手共创佳绩，本届又将与著名的时尚媒体开展合作。在本届展会上，将倾力扩展展会内涵，进一步展示影像产品新面貌：一是突出照相机械，增加相关数字影像产品及系统进而在在高、中档消费者中普及；二是影像后端输出设备产品展出；三是零部件配件及延伸产品；四是数字影像的软件技术及系统装置；五是影像“酷”时尚产品。将造就近三万平方米P&E的空前规模。
名家精品齐聚汇
创完美视觉盛宴   
2013 CHINA P&E将会给广大消费者一展数字影像展会的全新面貌，届时，广大观众可饱览各种世界顶级影像公司带来的产品和技术，包括数码单反、可换镜头数码非单反相机、便携相机、各种变焦头其他影像产品；后期制作的彩扩机、打印机、存储卡、相框、电池、电源等设备及器材；数码产品前期开发、后期制作的硬件、软件技术等。展会将专设镜头下的时尚故事活动区，根据时尚摄影师分类选出：造型摄影师、婚纱摄影师、T台摄影师、时尚大片摄影师、广告摄影师、民间摄影师的代表人物及代表作品。五光十色数字影像产品争相斗艳，使广大消费者尽享影像新时代新技术、新产品、新应用的风采。
以人为本创新意
服务至上谱新篇 
   CHINA P&E坚持服务至上的理念，不断提高会议服务质量。不仅为摄影初学者，提供入门设备的选购，使广大消费者记录了生活、旅游、工作中的生动、精彩瞬间，载入自己的历史，存为记忆；而且为专业摄影师提供高、精、尖设备和各种附件，即时记录当今世界重大事件及焦点新闻。P&E为工业、科研、教育、文化服务领域提供先进影像设备与器材，为各种宣传广告、经济发展、艺术科研成果拍摄诸多经典作品。
CHINA P&E主办方、承办方将进一步与诸多强者合作，为广大消费者提供更广泛创造艺术设备，为广大参展商提供更多商机，创造和谐共享局面。展会将以更高标准组织各项服务工作。进一步加强展会的宣传、报导，扩大影响；大力组织高质量的参观单位，更多的专业观众；邀请政府相关部门领导与会指导；组织好技术讲座、新闻发布活动；大会接待工作进一步提高水平，开展人性化服务；认真组织加强安全保卫工作，确保展会在和谐、愉悦、热烈的气氛中圆满进行。
让我们在2013年
第十六届中国国际照相机械影像器材与技术博览会上相聚
Preface

As approved by the document 2012（0214）of the Ministry of Science and Technology of the People’s Republic of China, the 16th China International Photograph &Electrical Imaging Machinery and Technology Fair will be held April 19-22, 2013 in China National Convention Center, Beijing. The exhibition is jointly hosted by China Machinery Industry Federation, China Culture and Office Equipment Association and China Photographers Association, and jointly organized by China Culture and Office Equipment Association and China Photographers Association.
15-year to build A Brand 

Witness Glory of China P&E

With the support from governmental departments of all levels and the concerted efforts of exhibitors home and abroad, and users, professional users, photography enthusiasts, dealer, exhibition hosts and organizers, the exhibition has been successfully held for 15 times since its first debut. With the improvement in its reputation, credibility and influence, CHINA P&E has become a leading and eye-catching event in photography and imaging industry in Asia. As China economy is making progress while maintaining stability in the aftermath of the Global economic crisis, The 16th CHINA P&E will definitely keep a sustainable development for the Industry and the Product Market.
Co-operate to expand connotation 

Enjoy New Era of Image

Following the principle of powerful combination, China Machinery Industry Federation, China Culture and Office Equipment Association and China Photographers Association joint their hands to cooperate with manufacturing industry, users and news media to create success, with famous fashion media to join CHINA P&E for this time. For this time, CHINA P&E will expand its content with further step to display a new look of imaging products: first is to highlight Photographic machinery by increasing related digital imaging products and system so as to make it popular among the upscale users and midrange customers; Second is to display devices and products for image rear-end output; Third is for parts and components and extension products; Fourth is software technology of digital image and System devices; Fifth is Image “COOL” digital lifestyle devices. All of these will reach an unprecedented scale of 30000 square meters.

.
Assembly of high-end products

Bring up a perfect Visual Feast

  2013 CHINA P&E will bring up a new look of digital image exhibition for customers, at the scheduled time, customers will see products and technology from all the top image companies, including digital single lens reflex cameras, Interchangeable-lens Digital Non-SLR Camera, Portable camera, all kinds of zoom lens as well as other imaging products; Photographic Enlarger for post-production process, devices and equipment such as printer, memory card, photo frame, batteries, power supply; early phase development of digital products, hardware and software technology for post-process. The exhibition will set up a special activity zone for fashion story shown from lens, representative photography portraits and works of stylist photographers, wedding photographers, T stage photographers, fashion blockbuster photographers, advertising photographers, and folk photographers will be sorted out based on fashion photographers. All these imaging products will dazzle onlookers, and make customers enjoy the updated technology, products and application of the new imaging era.

People-Oriented Service

Service Upmost 

  CHINA P&E adhere to the idea of service upmost, and make constant effort to improve the quality. The exhibition will not only provide equipment for photography beginners so that they can catch the great moments in their lives but also offers professional photographers advanced equipment and components so that they can report the great events and news in the world. P&E not only provides photography and imaging products for research, education and cultural activities, but also creates many classical works for advertisements, economic development, the artistic world and scientific innovation.
The hosts and organizers of CHINA P&E will have further collaboration with the best of the best to provide our customers with wider range of equipment for creative art, and to make more business opportunities for our exhibitors by creating a harmonious situation. The exhibition will organize its service works based on higher standard and further boost its advertising and influence, with more efforts to organize the high-quality exhibiting unit and professional onlookers, and to invite leaders from relevant department of government for instruction. It will also have a better organization of technical seminar and press release. The reception level will be further improved with people-oriented service. The security and safety work will be enhanced to ensure a harmonious, pleasant, exciting atmosphere for the exhibition.

We are looking forward to seeing you in the 16th China International Photograph & Electrical Imaging Machinery and Technology Fair in 2013
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